

# Regular session of the MacNider Borough Council

**FRIDAY, NOVEMBER 29, 2019**

*Ville de Métis-sur-Mer*  
138, Principale, Métis-sur-Mer, QC, G0J 1S0  
Tél.: 418-936-3255

---

## **NEXT REGULAR SESSION**

PUBLIC NOTICE is hereby given that the Regular session of the MacNider Borough Council will be held on Monday, December 2, 2019, at **6:30** p.m. at the municipal office, 138, Principale, Metis-sur-Mer.

### **Agenda**

1. Call to order.
2. Reading and adoption of the agenda.
3. Approval of minutes of November 4, 2019
4. Accounts to be paid.
5. Open Varia:
  - 5.1. 2020 Borough session calendar;
  - 5.2. Appoint Ms. Carmen Migneault representative of the citizens and Ms. Rita D. Turriff and Mr. Luc Hamelin representatives of the Council on the CCU;
  - 5.3. Naming Pro-mayors 2020;
  - 5.4. Regulation #19-137 lowering the speed to 55 km/h on rue McLaren;
  - 5.5. Regulation 19-139 authorizing a supervisor to drive in a road vehicle during a snow removal operation on a public road with a snowblower;
  - 5.6. Winter maintenance of the 5th range of Padoue;
  - 5.7. Maintenance of the 2019-2020 ice rink;
6. Question period.
7. Date of next session: Monday, January 13, 2020, at 6:30 pm, at the municipal office.
8. Adjournment.

GIVEN AT MÉTIS-SUR-MER, THURSDAY, NOVEMBER 28, 2019

June Smith, President  
MacNider Borough

# Conseil de l'arrondissement MacNider

**VENDREDI, 29 NOVEMBRE, 2019**

*Ville de Métis-sur-Mer  
138, Principale, Métis-sur-Mer, QC, G0J 1S0  
Tél.: 418-936-3255*

---

## **PROCHAINE SÉANCE RÉGULIÈRE**

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que la séance régulière du conseil de l'arrondissement MacNider sera tenue le lundi 2 décembre 2019, à compter de **18h30**, au bureau municipal, 138, Principale, Métis-sur-Mer.

### **ORDRE DU JOUR**

1. Ouverture.
2. Lecture et adoption de l'ordre du jour.
3. Approbation des procès-verbaux des séances du 4 novembre 2019.
4. Comptes à payer.
5. Varia ouverts :
  - 5.1. Calendrier des séances d'arrondissement 2020;
  - 5.2. Nommer Mme Carmen Migneault représentante des citoyens et Mme Rita D. Turriff et M. Luc Hamelin représentants du conseil sur le CCU.
  - 5.3. Nommer les Pro-maires 2020;
  - 5.4. Règlement #19-137 abaissant la vitesse à 55 km/h sur la route McLaren;
  - 5.5. Règlement # 19-139 autorisant un surveillant à circuler à bord d'un véhicule routier lors d'une opération de déneigement d'un chemin public avec souffleuse à neige;
  - 5.6. Entretien hivernal du 5<sup>e</sup> rang de Padoue;
  - 5.7. Entretien de la patinoire 2019-2020;
6. Période de questions.
7. Date de la prochaine séance : Lundi 13 janvier 2020, 18 h 30, au bureau municipal.
8. Levée de l'assemblée.

DONNÉ À MÉTIS-SUR-MER, CE JEUDI 28 NOVEMBRE, 2019.

June Smith, Présidente  
Arrondissement MacNider